
 Projekt                                                    Protokół nr 3/2017
                                                z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
                                               przy Radzie Miejskiej w Kłobucku
                                                              z dnia  21.03.2017r.

Obecni na posiedzeniu wg listy obecności.

Proponowany porządek posiedzenia:

1.  Otwarcie posiedzenia Komisji Rewizyjnej.
2.  Zatwierdzenie  protokołu  Nr 2/2017  z  posiedzenia  Komisji  Rewizyjnej   z   dnia
     07.02.2017r.
3.  Informacja przewodniczącego Zespołu Kontrolnego  o wynikach  kontroli wydatków w
     zakresie  zużycia energii i jednostkach organizacyjnych Gminy zgodnie z planem pracy
     na I półrocze 2017r.
4.  Wypracowanie i zatwierdzenie wniosków pokontrolnych przez Komisję Rewizyjną.
5.  Sprawy różne.
6.  Zakończenie posiedzenia Komisji.

      Ad.1
      Przewodniczący Komisji Rewizyjnej otworzył posiedzenie komisji i przedstawił porządek 

posiedzenia.
      
      Wiceprzewodniczący P.A.Tokarz poprosił  w pkt 3  o  zmianę  na:
      ”Omówienie przebiegu kontroli wydatków w zakresie zużycia energii w jednostkach 

organizacyjnych Gminy „

      Pkt 4 – został wycofany.

      Porządek posiedzenia  po  zmianach  jest  następujący:

1.  Otwarcie posiedzenia Komisji Rewizyjnej.
2.  Zatwierdzenie  protokołu  Nr 2/2017  z  posiedzenia  Komisji  Rewizyjnej   z   dnia
07.02.2017r.
3.  Omówienie przebiegu kontroli wydatków w zakresie zużycia energii w jednostkach 
organizacyjnych Gminy.
4.  Sprawy różne.
5.  Zakończenie posiedzenia Komisji.



      Ad.2
      Protokół Nr 2/2017  z posiedzenia komisji z  7.02.2017r.  został  zatwierdzony  w  

następujący  sposób:
          za przyjeciem protokołu  głosowały 3 osoby:  U.Bugaj,
                                                                                            A.Nowak,
                                                                                            M.Strzelczyk
          wstrzymały się od głosowania – 2 osoby:         A.Tokarz,
                                                                                            W.Dominik

      Wiceprzewodniczący A.Tokarz  wstrzymał  się  od  głosu  z  uwagi   na  niezadawalające 
odpowiedzi  na  wnioski  pokontrolne  z  Zarządu Dróg i Gospodarki Komunalnej.

      Wiceprzewodniczący A.Tokarz  zwrócił uwagę, iż podczas kontroli z wykonania zaleceń i 
wniosków Komisji Rewizyjnej za lata 2014-2016  w  Urzędzie Gminy i jednostkach 
organizacyjnych nie zostały sprawdzone zalecenia Komisji Rewizyjnej z 2016r.  w  
Zarządzie  Dróg i Gospodarki Komunalnej w Kłobucku.

      Przewodniczący komisaji A.Nowak zobowiązał się, iż wnioski zostaną przeanalizowane i 
wyjaśnione z Dyrektorem ZDiGK   P.Krzysztofem Chamarowskim.

      Ad.3
      Przewodniczącyt zespołu kontrolnego P.Witold Dominik obszernie omówił przebieg 
      kontroli wydatków w zakresie zużycia energii elektrycznej w Miejskim Ośrodku Kultury i

Ośrodku Sportu i Rekreacji.

       Ad.4
      Spraw  różnych  nie  było.

      Ad.5
      Posiedzenie  zakończyło się o godz. 8:45.

      Protokołowała:
      Urszula  Bugaj


